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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Tirsdag d. 9. februar 2021, kl. 17-19 (skype møde) 
 

Deltagere: Maria, Line, Henrik, Maria, Tommy, Mette, Lilian, Birgitte, Kim  
 

Afbud: Tommy, Maria, 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Dagsorden godkendt, med ændring om at lægge 

meddelser som sidste punkt 

2.  Kommentarer til referat fra d. 14/1 2021 

(B) (1 bilag) 

 

Der er ingen kommentar til referatet. 

3.  Konstituering af bestyrelsen på ny, 

Tommy træder ud af bestyrelsen og 

træder tilbage som formand. (B) 

 

Kommunalbestyrelsen er blevet orienteret om at Tommy 

udtræder før tid. 

Vi kan godt vente med at lave et suppleringsvalg indtil 

det ordinære valg om et år. Kim vil undersøge om vi på 

grund af for få forældre i skolebestyrelsen efter 

sommerferien, skal afholde suppleringsvalg alligevel, og 

hvad gør vi i forhold til årsberetning? 

Henrik indtræder som formand og Line fortsætter som 

næstformand. 

 

4.  Opfølgning på budget for 2021 (O) 

 

Vi har det budget som blev præsenteret sidste gang. Vi 

har afviklet mere på vores gæld end vi havde forventet. 

Dette skyldes blandt andet refusioner for sygdom ol.  

Det er en tilbagevende problematik, om hvordan 

skolebestyrelsen kan godkende budgettet, med den 

usikkerhed der hele tiden er i forhold til antal af elever. 

Kim og Birgitte undersøger, hvordan de andre 

skolebestyrelser håndterer godkendelse af budget. 

Det har hjulpet på vores indsigt i skolens økonomi at der 

er blevet ansat en i forvaltningen der har fokus på skole- 

og dagtilbuddenes økonomi, det her været en stor hjælp 

med de månedlige rapporter. 

 

5.  Skolebestyrelsens årsplan 2020-21, vi 

skal forholde os til temaaftenen d. 9/3 

2021 (D+B) (1 bilag) (fast punkt) 

 

Vi beslutter at udsætte temaaften 9.marts til en anden 

dag, oplægsholderen er betalt og kommer på et 

arrangement på et senere tidspunkt. 

”Halv mand, halv menneske” Bog af René som er 

anbefalet af Line. 

 

6.  En af bestyrelsens vigtigste opgaver er, at 

udarbejde principper for skolens 

virksomhed. I har som siddende 

bestyrelse 1½ år tilbage af jeres periode, 

og vi tænker at vi skal have set på hvilke 

hængepartier vi har ift. udarbejdelse af 

principper. I kan få inspiration til arbejdet 

med principper her. (D+B) 

 

På side 6 i den pjece der er vedhæftet står der hvilke 

principper vi som skolebestyrelse SKAL fastsætte. 

Kim spørger forvaltningen hvad de forventer vi gør, som 

specialskole, med hensyn til kravet om principper. 

 

Til næste møde laver Kim og Birgitte en liste over de 

principper vi har og hvordan de indgår i de 7 skal 

principper. 

 

Punkt 6 i listen angående fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden fx lejrskoler, kan være en af de 

første vi tager fat i, at revidere i forhold til den vi har.  

 

Vi undersøger alle hvad der ligger om emnet på nettet. 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/principper
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7.  Status på elev- og personalesituationen 

(O) 

 

En af de lærere vi havde ansat, er sprunget fra. Derfor er 

den halve lærerstilling som skulle have været i A4 nu i 

A1. Vi skal nu finde en løsning på både problematikken i 

A1 og A4.  

Vi venter med ny ansættelser til ved fagfordeling. 

De langtidssyge er ved at være tilbage igen.  

8 børn er visiteret til skolen, 3 af børnene starter inden 

sommerferien, det betyder at vi, om alt går som det skal, 

ender på samme elevtal som i år. Lige nu er det 4 elever 

til A sporet, og det betyder at vi får udfordringer i 

forhold til lokaler, det arbejder vi med at løse. Til næste 

år forventer vi at have 8 A klasser og 3 B klasser. 

 

8.  COVID-19, status for Maglebjergskolen 

(O) 

 

Nye retningslinjer forlænget til den 28.feb. 

Hvis man har været nærkontakt skal man nu have 2 

negative tests inden man må komme tilbage på arbejde 

eller tilbage i skole. 

I forhold til møder, så må vi ikke længere afholde fysiske 

møder, uanset om man kan holde 2 m afstand, her er vi 

meget udfordret på at personalet ikke har kamera på 

deres computere. Kun akutte og kritiske møder ang. børn 

må afholdes fysisk. 

 

I forhold til at blive testet, har der været en tests på 

skolen, lige nu er vi blevet kontaktet af hjemmeplejen i 

forhold til lokale til testning på skolen, så det er på vej. 

  

9.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a. Formanden siger tak for valget 

b. Ikke mere fra ledelsen 

c. Pædagog Skype møde, er ikke det 

samme, vi har talt om vinterferien, 

hvor vi vil være i vores grupper. 

Savner at der ikke må holdes møder, 

savner vores teammøder. På trods af 

dette er der en god stemning på skolen. 

d. Ikke noget nyt om elevrådet. 

e. Ikke noget 

 

10.  Evt.  

 

Formanden opfordrer til at vi, til næste gang, vil overveje 

hvad vi forventer af ham som formand. 

Kim sørger for at der bliver købt pjecer om 

skolebestyrelsens arbejde fra ”Skole og forældre”. 

11.  Punkter til næste møde Hvordan afvikles skole/hjemsamtaler? 

 

Tommy Appeldorn Nielsen                                           Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


